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Dale barneskole 

 

Referat fra FAU-møte 11.09.2023 

 

Til stede: Magnus Kalvø (1A), Tina Junge Hess (1C og 4B), Marita R. 

Gujord (2B), Linda Gillesen Markanes (3B), Ann Iren Johnsen (4A), Magne 

Fiskvik (5A), Katrine Sletta Iversen (6B), Beate Opstad Thy (6C), Katrine 

Lindskog (7A) og Helge Fredriksen (7B) 

 

Saker: 

1. Presentasjonsrunde 

 

2. Orientering om skolens organisering. Rektor orienterte. 

 

3. Orientering om foreldrekontaktenes rolle.  

Rektor orientert om FAU-representanter og «sosialministre». 

4. Valg av FAU-verv for skoleåret 2023/2024 

a. Leder: Beate Opstad Thy 

b. Nestleder: Marita R. Gujord 

c. Referent: Magnus Kalvø 

d. Kasserer: Magne Fiskvik 

e. Tre medlemmer til SU/SMU (leder + 2): Beate Opstad Thy, 

Ann Iren Johnsen og Katrine Lindskog 

f. Vararepresentant til SU/SMU: Linda Gillesen Markanes 

g. Representant til kommunalt foreldreutvalg (KFU): Ann Iren 

Johnsen 

h. Vararepresentant til KFU: Helge Fredriksen 

i. Representant trafikkutvalg: Tina Junge Hess 

 

5. Møteplan for FAU 

Årets FAU ønsker å fortsette med møter den første mandagen i 

måneden fra klokka 19.30 til cirka 21.00. Møter kan avlyses hvis vi 

ikke har saker som skal behandles. 

  

https://www.minskole.no/DynamicContent/Documents/752-a155a822-e78c-4aa2-a7a8-32b03eea09e5.pdf
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6. Økonomi FAU 

FAU har 106.000,- kroner til disposisjon. FAU pleier å få inntekter 

gjennom Åpen dag, 17.mai, diskotek og nissefest. FAU kan bruke 

sine midler slik de selv vedtar, og da er det gjerne på ulike gode 

elevformål. 

 

7. Eventuelt 

a. Fjorårets FAU jobbet godt opp mot fylkeskommunen for å få 

bedre trafikksikkerhet i krysset Gløsvågveien - ABC-veien, og 

det er vedtatt at busslommer og gangfelt skal flyttes, slik at 

krysset blir mer oversiktlig. Avdelingsingeniør Sondre Ulleland 

i fylkeskommunen sendte rektor denne orienteringen om 

prosjektets fremdrift (08.09.2023): Vi har per nå fått 

godkjent alt av søknader osv. og venter kun på avklaring 

rundt belysningsanlegget før vi kan starte opp. Prosjektet skal 

etter planen gjennomføres ila høsten, og vi håper på snarlig 

avklaring og oppstart. 

b. Fjorårets FAU vedtok at vi skal fortsette med en foreldrevakt 

nederst i «MC-bakken» (gangveien ned fra Torvhaugan). 

Rektor har fordelt vaktene på trinn, og informasjon om dette 

ligger på skolens hjemmeside.  

c. FAU ønsker gjerne å få en oversikt over ulike ting vi ønsker 

skal bli utbedret. Rektor tar opp dette med elevrådet, og de 

blir oppfordret til å orientere om dette på årets første møte i 

samarbeidsutvalget/skolemiljøutvalget (02.10.2023). 

d. Neste møte i FAU blir 2. oktober klokka 19.30-21.00. Rektor 

skal sende ut møteinnkalling. 

 

Kristiansund 11.09.2023 

Knut E. Olsen, referent 


